



Consumer and  
Corporate Affairs Canada  
Legal Metrology

Consommation  
et Corporations Canada  
Métrieologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

E-171-2

JUL 12 1985

## NOTICE OF APPROVAL

Sangamo Types K2LA, K2LS and K2LF  
Single Phase Combination Watthour and  
Voltampere Thermal Demand Meters

Applicant: Sangamo Canada (Division of Schlumberger Canada Limited  
215 Laird Drive  
Toronto, Ontario  
M4G 3X1

Manufacturer: Sangamo Canada (Division of Schlumberger Canada Ltd.

Description: This Notice of Approval covers a modification to nameplates used on meters covered by Notice of Approval E-171-1.

The modification consists of marking the dominant scale, which corresponds to the response characteristic of a majority of the thermal units manufactured, directly on the nameplate.

Meters requiring a different scale will have the scale screwed to the nameplate as was formerly done, but covering the scale marked directly on the nameplate which will be stamped with the word CANCELLED in red.

## AVIS D'APPROBATION

Wattheuremètre monophasé à indicateur de maximum thermique Voltampère, de marque Sangamo, types K2LA, K2LS et K2LF

Requérant: Sangamo Canada (Division of Schlumberger Canada Limited  
215 Laird Drive  
Toronto, Ontario  
M4G 3X1

Fabricant: Sangamo Canada (Division of Schlumberger Canada Limited

Description: Le présent avis d'approbation apporte une modification à la plaque signalétique utilisée sur les compteurs visés par les avis d'approbation E-171-1.

La modification consiste à marquer directement sur la plaque signalétique l'échelle dominante de mesure qui correspond à la caractéristique de réponse de la majorité des éléments thermiques fabriqués.

Dans le cas des compteurs nécessitant une échelle différente, l'échelle en question sera vissée à la plaque signalétique comme avant de façon à couvrir l'échelle marquée directement sur la plaque qui portera la mention ANNULÉE écrite en rouge.

.../2

Canada

CCA-873 (4-82)

- 2 -

Approval: The apparatus specified herein has been duly approved under the provisions of the Electricity Inspection Act R.S.C 1970, chapter E-4, and the Electricity Meter Regulations C.R.C. 1978, chapter 561 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations.

Approbation: L'approbation est accordée en vertu des dispositions de la Loi sur l'inspection de l'électricité S.R.C. 1970, chapitre E-4, et du Règlement sur les compteurs électriques C.R.C.c. 1978, chapitre 561. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement.



W.R. Virtue

Chief  
Legal Metrology Laboratories

Chef  
Laboratoires de la Métrologie légale

FILE NUMBER/N° de dossier:  
O6565-S2-2

JUL 12 1985